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1. Opening, opmerkingen bij de notulen vorige 

gemeenteraad en loting van een voorstemmer.  
De gemeenteraad wordt officieel geopend door de burgemeester. 

Een voorstemmer wordt gekozen. Deze moet bij stemming de 
eerste stem uitbrengen, waarna de volledige lijst van 

gemeenteraadsleden één voor één ter stemming wordt gevraagd. 
Eventuele opmerkingen over de notulen van de vorige 

gemeenteraad worden besproken en aan de gemeentesecretaris 
doorgegeven.  

 
Onze bedenkingen  

 Geen opmerkingen 

 

2. Pidpa. Addendum transportovereenkomst. 
Goedkeuring.  

 
Onze bedenkingen  

 Koen Verheyen 
Voor ons is het niet helemaal duidelijk wat de gevolgen zijn voor 

de inwoners op zich en voor de gemeente? 
 

4.3 Het tarief van de GSB wordt bepaald aan de hand van een 
factor X keer de bovengemeentelijke saneringsbijdrage, waarbij X 

= een getal tussen 0 en 1,4.  Wat was dit in het verleden? 
 

Het GSB, wat het BOT vervangt, is in de MJP goed voor 569.945€.  
Wat gaat dit nu zijn? 

 

Was is de impact op de GSV?  
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Tussenkomst  

Het college bevestigde dat er geen financiële impact was voor de 

inwoners of de gemeente aangaande deze kosten. 
 

Stemming 
 Goedkeuring 

 
 

 

3. Erkenning culturele verenigingen.  
Onze bedenkingen  

 Geen opmerkingen 
  

Tussenkomst  

 

Stemming 
 Goedkeuring 

 
 

 

4. Erkenning sportverenigingen.  
Onze bedenkingen  

 Geen opmerkingen 
 

Tussenkomst  

 

Stemming 
 Goedkeuring 
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5. Ruilverkaveling Zondereigen. Meerwerken. 
Goedkeuring.  
Onze bedenkingen  

 Koen Verheyen 

Komt dit in de budgetwijziging van juni terecht? 

 

Tussenkomst  

Deze budgetwijziging gaat inderdaad in die van juni worden 
geëvalueerd.  

 

Stemming 
 Goedkeuring 

 
 

6. Voorlopige aanvaarding straatnaam voor 
verbinding Boudewijnstraat - Kleiryt.  
Onze bedenkingen  

 Geen opmerkingen 

 

Tussenkomst  

 

Stemming 
 Goedkeuring 

 
 

7. Streekplatform Kempen. Deelname en 
vertegenwoordiging.  
Onze bedenkingen  

Koen Verheyen 

Gezien de structuur en de gegarandeerde vertegenwoordiging die 
er al is van het schepencollege stellen wij voor om Jans Gysels 

voor te dragen als afvaardiging van de gemeenteraad. 
Op deze manier wordt dit nieuwe vehikel breder gedragen in de 

gemeenteraad en kan Jans zijn expertise die hij opgebouwd heeft 
gebruiken om frisse en vernieuwende ideeën mee vorm te geven 

en naar voren te schuiven. 
 

Toen bleek dat de gemeente Leen Kerremans (die niet in de 

gemeenteraad zetelt) wilde afvaardigen hebben wij nogmaals 
gewezen op de nood aan doorstroming van informatie van de 

afvaardiging naar de gemeenteraad. 
 

Jans Gysels 
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We vroegen ook naar een toelichting over de vooruitgang in de 
doelstellingen die het streekpact kenmerken. 

 

Tussenkomst  

Zoals te verwachten was volgde het college onze redenering niet 

en werd er overgegaan tot een stemming.  Die verliep 
meerderheid tegen oppositie. 

De meerderheid koos voor Leen Kerremans (OCMW-raadslid) als 
afgevaardigde. Jans Gysels kreeg de overige stemmen van de 3 

partijen in de oppositie  
 

Over de doorstroming van informatie moesten we ons geen zorgen 
maken want dat zou wel gebeuren … wordt dus zeker en vast 

opgevolgd. 
 

Het bestuur ging bekijken of er een toelichting kan komen over de 
vooruitgang van het streekpact. 

 

Stemming 
 Goedkeuring 

 

8. Rondvraag.  
 

1. Zone in gemeente voor appartementsbouw 
Koen Verheyen 

Kan het college meegeven wat beleidsmatig de straten/zones 

zijn waarbinnen er meergezinswoningen toegelaten worden? 

 

Tussenkomst  

Volgens het college is er geen zone en is er nooit geen 
sprake geweest van een lijst van straten binnen dewelke er 

meergezinswoningen toegelaten zijn. 
Dit is onjuist, in het verleden is er bij de bespreking van het 

dossier van de terugbetaling van de gemeentelijke 
opcentiemen op het kadastraal inkomen een lijst van straten 

gegeven: Steenweg op Turnhout, Leopoldstraat, Leest, 
Markt, Schuttershofstraat, Kerkplein, Kerkstraat en 

Pastorijstraat. 
 

Nu blijkt dat dit dossier per dossier bekeken wordt met 
stedenbouw en de projectontwikkelaars. 

 

2. Brief van KliQ vzw 
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Jans Gysels 

Kliq vzw is een organisatie die opkomt voor Homoseksualiteit 
en Transgenders. Zij stellen 6 actiepunten ten voordele van 

de positie van homoseksuelen en transgenders in onze 
gemeente. Welke van de 6 acties die voorgesteld werden in 

deze brief zullen door de gemeente worden ingevuld? 

 
Tussenkomst  

De verschillende gemeentelijke diensten zijn al betrokken bij 
een aantal van de acties die beschreven staan: 

 Uithangen regenboogvlag 
 Brochures worden verspreid 

 Magazine ligt in de bibliotheek 

 Nummers staan op de website 
 Communicatie gebeurt gender neutraal 

 

3. Jeugdraad 13/02 – BMX-parcours 
Jans Gysels 
Op deze jeugdraad wordt door de jeugd zelf geopperd dat er 

veel onderhoud nodig zal zijn en dat er met speciaal zand 

moet gewerkt worden.  Zelf verwijzen ze naar Lichtaart. 
 

Wat heeft het college ondertussen gedaan met deze 
opmerkingen? 

 

Tussenkomst  

De opmerkingen zijn meegenomen en samen met de 

sportdienst wordt er goed rondgekeken en het nodige advies 
gevraagd bij verschillende dorpen en instanties. De regie van 

dit dossier ligt bij de sportfunctionaris. 
 

4. Jeugdraad 12/03 
Jans Gysels 
In het kader van de vrijetijdspas werd vorige gemeenteraad 

gesteld door het bestuur dat er "potjes" zijn voor uitrusting, 
kampen, etc. en dat die zullen blijven bestaan. 

 
Nu lezen we bij het verslag van de jeugdraad dat de 

vrijetijdspas het “potje” vervangt. 
 

Kan het college verduidelijken over welke "potjes" het 
eigenlijk vorige gemeenteraad ging?  

Hoeveel geld zit er op dit moment in deze verschillende 
zogenaamde potjes?  
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Hoeveel werd er jaarlijks uit deze potjes effectief besteed? 

Is er een overzicht van wat er effectief betaald werd uit welk 
potje (uiteraard zonder namen te vermelden)? 

Wat gebeurt er dan met de niet bestede middelen? 
 

Tussenkomst  

Bij de jeugddienst was er 100€/jaar, in 4 jaar is dat 2 keer 
gebruikt. Bij de sportraad was er 500€/jaar, in 4 jaar is dat 

ook 2 keer gebruikt. In tegenstelling met de informatie in de 
vorige gemeenteraad zullen deze middelen wel degelijk 

opgaan in de vrijetijdspas. 
 

Naast de vrijetijdspas is er bij het OCMW een budget voor 
vrijetijdsparticipatie van +/- 2000€ en kinderarmoede van 

+/- 1900€.  Beide budgetten kunnen gebruikt worden, als 
het niet mogelijk is voor de verenigingen om bij te springen 

wat kampen, uitrusting, … betreft. 


